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Abstract (en)
[origin: WO9106989A1] The electrical connector of the invention has contact elements located in adjacent chambers in an insulating housing (1),
each element having a crimping zone permitting bunched conductors to be connected. In addition, for each chamber in the housing, there is a slot
(16) designed to hold a locking strip (31) which acts on one edge (22) of the respective contact element to produce a locking effect, In order to
avoid the spread conductor ends from straying into neighbouring chambers and causing a short circuit when the locking strip (31) is inserted across
the longitudinal axis of the contact elements, each crimping zone is located on that side of the wall of the part-tubular contact element (2) which is
remote from the locking edge.

Abstract (fr)
La fiche comporte, dans les espaces de contact juxtaposés d'un boîtier en matériau isolant (1), des éléments de contact comprenant chacun
une zone de sertissage pour la connexion de conducteurs torsadés. Le boîtier comporte également, pour chaque élément de contact, une fente
(16) destinée à recevoir une barrette de serrage (31) qui agit avec l'arête de serrage (22) de chaque élément de contact. Pour éviter que les
extrémités écartées des conducteurs torsadés soient entraînées dans les espaces de contact voisins lorsqu'on enfonce la barrette de serrage (31)
transversalement par rapport à l'axe longitudinal des éléments de contact et pour prévenir ainsi l'établissement d'un court-circuit, chaque zone de
sertissage est placée sur un côté de l'enveloppe, opposé à l'arête de serrage, de l'élément de contact (2) réalisé en partie sous forme de douille.
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